
Referat af generalforsamling i 

Dansk Masurforening 

4. september 2021. 
 
 

Inden generalforsamlingen så vi på vedprøver af medlemmernes medbragte prøver og produkter. 

Der er taget billeder af de enkelte kloner. Billederne samles i billedkartotek og kan rekvireres via 

foreningens sekretær. Medlemmer der ligger inde med billeder af savet eller forarbejdet træ må 

meget gerne indsende billeder med angivelse af klonnavn. 

 

 

Generalforsamling 

 

Til stede: Svend Erik Møller, Claus & Ingelise Benjaminsen, Knud & Sofie Bruun Olsen, Harriet 

Warburg, Erik & Jette Schwartz, Thomas Ravn. 

 

 

Generalforsamlingen blev afholdt i henhold til foreningen vedtægter. 
 

1. Valg af dirigent. 

 

Referent & dirigent: T. Ravn 

 

Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen var rettidigt og lovligt indkaldt. 

 

2. Bestyrelsens beretning. 

Formanden, Erik Schwartz, aflagde bestyrelsens beretning. 

Der har været afholdt et enkelt bestyrelsesmøde i det forgangne år.  

 

Bestyrelsen har som sædvanlig overvejet kommende aktiviteter og muligheder for afsætning 

herunder et billedarkiv over de enkelte kloner mhb. markedsføring. Derudover undersøges 

muligheden for, at iværksætte opformering af enkelte kloner, se under indkomne forslag. 

I øvrigt har foreningens aktivitetsniveau været præget af coronapandemien. 

 

Generalforsamlingen godkendte bestyrelsens beretning. 

 

 

3. Godkendelse af regnskab. 

Kassereren fremlagde regnskabet. 

Regnskabet viser et underskud på kr. 1.781,-. Egenkapitalen er på kr. 23.193,47 (sidste år kr. 

22.429,97 ).  Årets regnskab udsendes som bilag til referatet. 

Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 

 

4. Godkendelse af budget og kontingent.  

Kontingentet på kr. 300,- årligt forbliver uændret. 



 

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer. 

 

Gorm Zinn ønsker, at melde sig ud af foreningen. 

Harriet Warburg ønsker, at forlade kassererposten pr. 31/12 2021. 

Svend Møller valgt til bestyrelsen. Svend kommer ”i lære” som kasserer mhb. på 

at overtage regnskabet pr. 31/12 2021. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Formand:   Erik Schwartz 

Næstformand: Tage Rønne 

Kasserer:   Harriet Warburg 

Sekretær:  Thomas Ravn 

Best.medlem: Svend Møller 

 

 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen. 

Frank Tollestrup og Jens Jørgen Larsen blev genvalgt som bestyrelsessuppleant. Frank og Jens 

Jørgen deltog ikke, men er valgt på forventet efterbevilling. Giv lyd, hvis I ikke er enige. 

 

7. Valg af revisorer. 

Peter Vind Larsen ønsker ikke at fortsætte. 

Knud B. Olsen valgt som revisor. 

 

8. Indkomne forslag. 

 

Der er indkommet forslag fra Jens Jørgen Larsen: 

 

a)Foreningens hjemmeside opdateres med de gældende vedtægter. 

b)Der udsendes referat af foreningens generalforsamling til medlemmerne 

c)Der udsendes referater af bestyrelsesmøder til medlemmerne. 

 

Beh; 

 

a) Hjemmesiden opdateret. 

 

b) Referater af generalforsamlinger udsendes til medlemmerne. 

 

c) Referater af bestyrelsesmøder kan af medlemmerne rekvireres fra bestyrelsen. 

 

 

Forslag fra bestyrelsen: 

 

Bestyrelsen ønsker, at undersøge relevansen i at iværksætte en produktion af vore ”gamle” 



kloner. Der har været kontakt til Vitroform ang. mikroformering og Westergaards Planteskole ang. 

afhærdning. Produktionsprisen vil ligge omkr. ca. kr. 10,-/plante. 

 

Beh: 

 

Generalforsamlingen godkender, at bestyrelsen arbejder videre. Herunder undersøger muligheder 

for afsætning blandt medlemmer/opbevaring af ”overskudsplanter”/pris ved meget små 

produktioner. 

 

 

9. Fremtidige aktiviteter 

 

Et medlem har afsat et parti tyndingstræ til HedeDanmark i uafkortet træ. Pris ca. 3000,-/m3 (så 

vidt ref. husker). HD ønsker mere, men gerne en oversigt over foreningens muligheder for 

mængde inden da. 

Generalforsamlingen mener ikke, at prisen er god nok. TR undersøger potentialet. 

 

Foreningens medlemmer er stadig stort set på egen bane mht. afsætning. Det vil sige, at man selv 

afsætter så vidt muligt og gerne henviser til andre medlemmer/foreningen. 

 

10. Eventuelt. 

 

I forlængelse af ovenstående forslag om, at foreningen har eget visitkort.  

 

Svend Møller efterlyste kunder til frøformerede masurbirk. Planterne er til salg til efteråret/foråret. 

Der er ca. 6000 stk. 40-100 cm 1/1. Salgsprisen er 10 kr/stk og mindstesalg er 25 stk. 

Er man interesseret kontaktes Svend Møller. 
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